
    Mötesanteckningar 

Kommunala pensionärsrådet  

 

Tid och plats  2025-05-07 klockan 09.30–11.30 på Linbanegatan 12 och Teams 

Beslutande Peter Book (M) ordförande 
Uhlo Pettersson, PRO Fjärdhundra  
Chrissie Bodin, SPF Seniorerna Örsundet 
Marie Ekberg (S) 
Anette Lindberg, SKPF 
Anneli Djurklou, PRO Trögd 
Roland Florin, SPF Seniorerna Grillby 
 

Ersättare Berit Hansson, PRO Enköping 
Katarina Lindberg, SKPF 
Bitte Myrsell (M) 
                   

Övriga deltagare Irma Aalto, sekreterare 
  Ulrika Lindelöf, verksamhetschef äldreomsorgen vård och omsorg 
  Mattias Porsaeus, verksamhetsutvecklare vård och omsorg 
  Christina Wahlström, verksamhetsutvecklare vård och omsorg 
 

 
1. Öppnande och justering 
Ordförande hälsar välkommen till dagens möte och förklarar mötet öppnat.  
Uhlo Pettersson utses till justerare. 
 
2. Godkännande av föredragningslistan 
Föredragningslistan godkänns. 
 
3. Föregående mötesanteckningar 
Föregående mötesanteckningar godkänns och läggs till handlingar. 

4. Ny verksamhetschef för avdelningen äldreomsorgen 
Sedan 1 mars har Ulrika Lindelöf arbetat som verksamhetschef för äldrevården i Enköping. Han 
kommer närmast från Akademiska sjukhuset där hon har arbetat 25 år. Uppdraget är komplexet 
och innehåller hemtjänst, äldreboende och demensvården. Ulrika ser som största utmaningar att 
skapa ett starkare ledarskap i verksamheten och kompetensförsörjning. Arbetet ska ha mer 
framåtperspektiv och rätt person ska ägna sig åt rätt sak. 

5. Remiss ”Styrdokument för avgifter inom socialtjänsten och kommunal hälso- och 
sjukvård” 
Mötet enas om att pensionärsföreningarna skriver ihop ett gemensamt remissvar och skickar 
senast 20 maj till sekreteraren som sedan tar remissvaret vidare. 

6. Brukarmedverkan   
Mattias Porsaeus och Christina Wahlström verksamhetsutvecklare från vård- och omsorg berättar 
om hur förvaltningen arbetar med brukarmedverkan på olika nivåer. 

7. Föreningarnas hus lokaler 
Pensionärsföreningarna förklarar att lokalerna i Sandbroskolan inte räcker för alla förebyggande 
aktiviteter, exempelvis seniorgymmet som idag använder Kryddgårdens lokaler behöver större 



lokaler och tillgång till dusch och omklädningsrum. Ordförande tydliggör att inga andra beslut är 
ännu tagna kring lokaler utöver beslutet om att delar av Sandbroskolan ska bli Föreningarnas hus.  

8. Seniortaxi 
Vi informeras om att Taxi Enköping har höjt priser samt ändrat på tider då seniortaxipris gäller. 
Mötet konstaterar att det här ligger inte i kommunens ansvar. 

9. Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 

10. Mötets avslutande 
Ordförande avslutar dagens möte och tackar deltagarna. Nästa möte är 25 september 09.30 – 
11.30.  

 

Justeras Justeras  

Uhlo Pettersson Peter Book  

Ledamot Ordförande  

 
 

Antecknat av Irma Aalto sekreterare 


